
ZAPISNIK 
 

sa 9.sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje, održane dana 21.03.2023. godine u 18.30 sati u 

prostorijama vijećnice Općine Zadvarje (Svete Kate 28). 
 

PRISUTNI: Toni Popović, Ajda Bajić,  Mate Popović, Filip Kvasina,Antonija Čizmić 

ODSUTNI:Ivan Bajić,Anamarija Krnić 
OSTALI: Načelnik Ivan Krželj 

 

              Pročelnica Asija Šošić 

  
 

Konstatira se kako sjednici prisustvuju pozvani vijećnici, pa predsjednik Općinskog vijeća otvara sjednicu 

Predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje dnevni red. Sa 4 glasova „ZA“ i 1 PROTIV usvojen 
je: 

 

D N E V N I      R E D: 
 

 1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice općinskog vijeća 

 2.Izvješće o prihodina i rashodima  Proračuna za 2022 g(izvršenje proračuna) 

 Izvješće o izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture za 2022 g 

 Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022 g 

 3.Izvješće načelnika o svom radu za period 01.07-31.12.2023 

 4.Prijedlog Etičkog kodeksa općine Zadvarje 

 5.Prijedlog Odluke u svezi raskida Ugovora o kupoprodaji nekretnina u gospodarskoj zoni 

„Zadvarje“sa investitorima  (II faza zone)sukladno č.8 toč.2(neispunjenje obveza na strani       

prodavatelja,te davanje ovlaštenja načelniku za povrat sredstava investitorima s osnove uplaćene 

kupoprodajne cijene i uplaćenog komunalnog doprinosa(čl.8 toč.3 Ugovora o kupoprodaji) 

 
 
Konstatira se da vijećnik Filip Kvasina snima sjednicu na mobitelu 

 

 

Ad. 1. 

Usvajanje zapisnika s 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 1. 

Vijećnik Filip Kvasina dao je primjedbe na zapisnik jer da u zapisnik nije unešeno sve što je rekao 
npr.toč.14“Postavio sam pitanje zapovjedniku tko je radio Analizu zaštite i spašavanja.Tada je načelnik  

odgovarao. Također sam postavio pitanje zapovjedniku kako nije potpisao Procjenu od požara ...Načelnik 

odgovara:“nemate pravo  postavljati pitanja zapovjedniku na sjednici općinskog vijeća,jer ovo nije 
Skupština DVD-a. 

Nadalje,načelnik je odgovorio da je Procjenu zaštite od požara zapovjednik potpisao. 

Predsjednik općinskog vijeća stavlja na glasovanje-  primjedbe na zapisnik Flipa KVASINE da budu 

unesene u zapisnik 
Sa 4 glasa „PROTIV“ 1 glas „ZA „ODLUČENO  je da primjedbe Filipa Kvasina ne budu sastavni dio 

zapisnika sa 8 sjednice općinskog vijeća održane dana 21.12.2022 g 

Predsjednik vijeće stavlja na glasovanje zapisnik koji je u materijalima za sjednicu uručen svim 
vijećnicima 

Sa 4 glasa „ZA“i 1 glas „PROTIV“  donosi se  

 
  

Odluka  o usvajanju zapisnika 

s  osme sjednice Općinskog vijeća 

 
(Odluka se nalazi u privitku pod Ad. 1. i sastavni je dio ovog Zapisnika) 

 

 



      Ad. 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 2.  Izvješće o prihodina i rashodima  Proračuna 

za 2022 g(izvršenje proračuna) 

 
 

Načelnik Općine Zadvarje obrazložio je izvršenje proračuna  napomenuvši da je izvršenje rashoda 
iznosilo ukupno 5.053.968,73 kune ,a da su prihodi iznosili 3.703.239,82 kune. Razlika sredstava do 

podmirenja kompletnih rashoda je bila  na žiro računu općine.Napomenuo je da su najveći dio rashoda 

utrošeni na izgradnju pristupne ceste u zoni,te na izgradnji šetnice.U sklopu dječjeg vrtića nabavljena je 
oprema.Također je naručena projektna dokumentacija za II fazu gospodarske zone koja je povjerena tvrtki 

„Trivium“ d.o.o 

Budući da nije bilo daljnjih prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje toč. 2 
dnevnog reda sa izvršenjem Programa gradnje komunalne infrastrukture i Programa održavanja kom 

infrastrukture za 2022 g.  Sa 4glasova „ZA“ i 1“PROTIV“usvojeno je: 

 

Izvješće o prihodima i rashodima  Proračuna za 2022 g(izvršenje proračuna)sa 

Izvješćem o izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture za 2022 g 

Izvješćem o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022 
 

 

(Odluka o usvajanju  pod Ad. 2. sastavni je dio ovog Zapisnika) 
 

 

Ad. 3. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 3 Izvješće načelnika o svom radu za period od 

01.07.2022-31.12.2022 g 
Načelnik je pročitao izvješće koje je netom prije sjednice i uručio vijećnicima 

Predsjednik općinskog vijeća stavio je na raspravu izvješće načelnika. 

Vijećnica Antonija Čizmić upitala je kada bi mogli početi radovi na uređenju dječjeg igrališta. 
Načelnik je odgovorio da su prikupljene ponude, te da bi radovi trebali skoro otpočeti. 

Budući da nije bilo daljnjih prijedloga ni primjedbi predsjednik stavlja na glasovanje Izvješće načelnika 

o svom radu za period od 01.07.2022-31.12.2022 g 
Sa  4 glasova „ZA“ i 1 „PROTIV“ usvojeno je   

 

Izvješće načelnika o svom radu za period od 01.07.2022-31.12.2022 g 
 

 (Odluka je sastavni je dio ovog Zapisnika) 
 

 

 
                              Ad. 4 
 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. Prijedlog Etičkog kodeksa općine Zadvarje 
Pročelnik je obrazložio načelno sastavni dio Etičkog kodeksa općine Zadvarje koji se treba 
dostaviti Ministarstvu pravosuđa -Antikorupcijskom odjelu 
Budući da nije bilo daljnjih prijedloga ni mišljenja predsjednik općinskog vijeća stavio je na 
glasovanja Etički kodeks općine Zadvarje.Sa 4 glasa „ZA“ i 1 glas PROTIV“ donosi se 
 
 

ETIČKI KODEKS 

OPĆINE ZADVARJE 

                       
 

(Odluka se nalazi u privitku pod Ad .4 i sastavni je dio ovog Zapisnika) 
 
 



Ad. 5 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 5 Prijedlog Odluke u svezi raskida Ugovora o 

kupoprodaji nekretnina u gospodarskoj zoni „Zadvarje“sa investitorima  (II faza zone)sukladno č.8 
toč.3(neispunjenje obveza na strani     prodavatelja,te davanje ovlaštenja načelniku za povrat sredstava 

investitorima s osnove uplaćene kupoprodajne cijene i uplaćenog komunalnog doprinosa(čl.8 toč.3 

Ugovora o kupoprodaji) 
Načelnik je ukratko obrazložio o kojim investitorima se radi (koji su kupili zemljište u II fazi gospodarske 

zone-2007 g,2008,2009 g) 

Vijećnica Ajda Bajić pita koliko bi to koštalo općinu. 

Načelnik je obrazložio da to još ne zna dok se ne dobije  povratni podatak. 
Inače,za stavljanje II faze zone u funkciju trebat će još mnogo toga napraviti . 

Budući da nije bilo daljnih pitanja predsjednik općinskog vijeća stavlja na glasovanje točku- 

 Prijedlog Odluke u svezi raskida Ugovora o kupoprodaji nekretnina u gospodarskoj zoni „Zadvarje“sa 
investitorima  (II faza 

Sa 4 glasa „ZA“i 1 glas „PROTIV“ usvaja se  

 

 

ODLUKA 

 

u svezi raskida Ugovora o kupoprodaji nekretnina u gospodarskoj zoni „Zadvarje“sa 

investitorima  (II faza zone)čl.8 toč.3 

 

(Odluka se nalazi u privitku pod Ad .5 i sastavni je dio ovog Zapisnika) 

 
 

Vijećnička pitanja: 

Za riječ se javio vijećnik Filip Kvasina : 

Pitao je pročelnicu da Ante Kvasina nije dobio odgovor povodom primjedbi koje je dao 7.11.2022 na 
Izmjene prostornog plana općine Zadvarje 

Pročelnica je odgovorila da je primjedba upućena izrađivaču plana. 

 
Budući da nije bilo više pitanja predsjednik zaključuje rad sjednice 

 

 

Dovršeno u 19.04 sati 
 

 

                                                                 
                                                                                                                 Toni Popović, mag. soc. 

 

 
                                                                                                       ......................................... 

 

 

Zapisničar: Asija Šošić, dipl. iur. 
 

 

                    .......................................... 
 

 

Klasa: 021-05/23-01-09 
UrBroj: 2155/04-01-23-06 

Zadvarje, 21.03.2023 godine 

 

 
 


